



抵达后,送往酒店休息。

长沙/常德/凤凰 早/午/晚餐

【柳叶湖】因湖面形似一片柳叶而得名,是五万年前形成的一个天然湖泊,属于西洞庭湖的一部分。

【诗墙】古名武陵, 建城两千余年, 素称文物之乡

【凤凰古城】中国最美丽的小城市,游览虹桥,石板街,沱江泛舟和沉从文故居。夜晚也可以看见很美的古城夜景

凤凰/张家界 早/午/晚餐

【军声画院】是展示新型绘画种类——砂石画的专题展馆。

【天门山,天门洞】因自然奇观天门洞而得名,最早被记入史册的名山。山顶相对平坦,保存着完整的原始次森林,有 着很多极 为珍贵和独特的植物品种,森林覆盖率达90%。其间古树参天,藤蔓缠绕,青苔遍布,石笋、石芽举步皆是 ,处处如天成的盆景,被世人誉为世界最美的空中花园和天界仙境。(冬季结冰,天门洞无法游览)

早/午/晚餐 张家界

【袁家界百龙电梯】乘搭缆车/电梯上。先欣赏峰墙,阿凡达~悬浮山,或称哈里路亚山,后参观迷魂台和天下第一桥。 而后乘搭百龙电梯下山。

张家界 早/午/晚餐

【金鞭溪&水绕四门】张家界国家森林公园主要景观之一,风景优美。

【十里画廊】胜景及索溪峪绝景的十里画廊(含往返小火车)。

【张家界大峡谷】(含玻璃桥+电梯+游船)峡谷险峻幽深,峭壁如削,让您几乎零距离体验张家界地貌。

张家界/长沙/吉隆坡

早/午/晚餐

【简牍博物馆】(周一闭馆,将改为橘子洲头)。是国内首座集简牍收藏、保护、整理、研究和陈列展示于一体的现代化 专题博物馆。

【黄兴步行街】长沙市最繁华的地段之一。是一条于2002年修缮竣工的步行商业街。





购物店: 乳胶、足浴、丝绸、珠宝、茶叶+摄影

保证自费RMB450:天门山,天门洞(含缆车,手扶梯,景区小巴,玻璃栈道含鞋套) 推荐自费RMB380: 魅力湘西+溪布街



Upon arrival, transfer to hotel.

CHANGSHA/CHANGDE/FENGHUANG

B/L/D

[LiuYe Lake] There are Sun Mountain in the north and Yuan River in the South, being the conjuncture place of Changsha, Mount Heng, Mount Shao and Zhangjiajie.

[Poem Wall] With a length of 3 kilometer-long anti-flood dyke alongside, the poem wall is engraved with poems, handwriting and painting and thus is listed as the longest wall with engraved arts in Guinness Record. [Phoenix (Feng Huang) Ancient Town] It is known as the most beautiful small city in China. It is famous for surrounding mountains and rivers and ancient, primitive architectures.

FENGHUANG/ZHANGJIAJIE

B/L/D

B/L/D

[Jun Sheng Painting Courtyard] Li Junsheng's sandstone paintings break through the using of traditional painting materials and use nature materials by making use of the hue of natural plant creatively, are of great artistic values.

【Tianmen Mountain, Tianmen Cave】 This mountain is literally translated as Heavenly Gate Mountain is so called because of a huge natural cave that occurs halfway up to the summit.

ZHANGJIAJIE

[Yuan Jia Jie, Bai Long Elevator] through cable car. From there you may enjoy the breathtaking view of the mountains, Hallelujah Mountain, Lost Soul Platform and First Bridge of the World. After that, go down through Bai Long Elevator.

ZHANGJIAJIE B/L/D

[Stream of Golden Whip & Shui Rao Si Men] (water-surrounded gates).

[Ten Miles Gallery] take mini train to Ten Miles Gallery

[The Grand Canyon of Zhang Jia Jie] (including Glass Bridge + Elevator + Boat Cruise)

ZHANGJIAJIE/CHANGSHA/KUL

B/L/D

[Jian Du museum] (close on Monday), It is adjacent to Baisha Well in the south and Tianxin Pavilion in the west. Changsha Jiandu Museum is currently a large-scale modern themed museum dedicated to the collection, preservation, arrangement, study and exhibition of bamboo script (Jiandu).

[Huang Xing Street] The Huangxing Walking Street in Changsha is the best representative of the life breath of the "old Changsha" among all commercial streets.

KUALA LUMPUR

MOB

Time to say/ 'Good bye' after tour to these beautiful places at the end of a memorable holiday.



Special Cuisine

Wild Mushroom Steamboat, Tujia Flavor, Xiangeai Flavor, Miaojia Flavor

Shopping stop: Jewelvy Shop, Tea Museum, Silk Shop, Chinese Medical Shop, Latex Shop + Photograph

Compulsory Tour RMB450: Tian Men Mountain

(includes cable car, escalator, mini bus and skywalk) Optional Tour RMB380: Meilixiangxi show + Xibu Street

备注

- 01. 行程表所列出的航班资料,交通,行程,酒店住宿及膳食安排,将可能因应不同的出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动, 本社将另行个别通知。
- 02. 行程,膳食及住宿的先后次序,将以当地接待社安排为准。 03. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小,但若巴士行李舱放置空间不足时,或会遇上行李箱得放置在车箱内的可能,所以一人一座位为前提。
- 04. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排,但将以最终确认为准。
- 05. 因季节性的气温转变,多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度,空调设定为时段或是无空调提供,如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级分配,由当地酒店排房为准,非本社所能掌控。
- 06. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 07. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任,有关保障范围及承保条款,请参阅保单。 08. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消,错过住宿,膳食及景点观光等等,本社保留放弃或更改景点的权利, 以免耽误下一个景点的观光时间,并无任何代替景点。
- 09. 若旅客决定离团,所有的费用恕不退还。
- 10. 行程表附上的照片仅供参考
- 11. 为确保消费者权益,详情请参阅单据背页之基本条规细节。 12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 13.2岁 11岁属于儿童,12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITIONS

- 1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be
- 2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- 3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage
- 4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- 5. Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- 6. The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company
- 7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour member during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the term of coverage.
- 8. Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- 9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- 10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- 11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- 12. An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

FLIGHT DETAILS 航班时间



HOTEL INFO 酒店详情

4 STAR & LOCAL 5 STAR HOTEL 4 & 当地5星酒店

:TONG CHENG HOTEL 通程国际酒店或同级 CHANGSHA 长沙

FENGHUANG 凤凰 : GUOBIN HOTEL 国宾酒店或同级

ZHANGJIAJIE 张家界市: MEILUO SHUIJING HOTEL 梅洛水晶酒店或同级

WULINGYUAN 武陵源区: JINXIUDONGDU HOTEL 锦绣东都酒店或同级

DEPARTURE DATE ADULT CHILD WITH BED CHILD NO BED SGL SUPP 出发日期 成人 小孩加床 小孩无床 单人房差

Excluded:Travel Insurances, Additional Tour (if any), Personal Expenses, any others no specified in the ltinerary.不含:旅游保险,自褒项目(如有),个人消费,其他不列明项目。



Company Chop / 公司印章: